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UVODNI NAGOVOR 

Spoštovane študentke, spoštovani študenti, 
krepko smo že zakorakali v novo študijsko leto. 
Predavanja in vaje si sledijo v polnem teku, konec 
koledarskega leta se nam približuje z nadzvočno 
hitrostjo. 
 
Verjamem, da vam ni žal, da ste se vpisali v našo 
šolo, oziroma da nadaljujete študij v 2. letniku ali 
pa se že pripravljate na zaključek študija z 
diplomo. Mi smo zelo hvaležni za priložnost, da 
lahko sodelujemo z vami in vam pomagamo pri 
doseganju vaših ciljev, pridobivanju znanja in 
uspešnem zaključku študija. 
 
Opažamo, da zelo radi sodelujete pri študijskih in 
obštudijskih dejavnostih. Trudimo se, da 
organiziramo zanimive strokovne ekskurzije v 
različnih podjetjih, prav tako pa se trudimo, da 
organiziramo obštudijske dejavnosti, kot so bile 
športne igre Višje strokovne šole Slovenj Gradec. 
Hvala vsem študentom, ki ste sodelovali pri 
športnih aktivnostih ali pa pomagali pri 
organizaciji tega dogodka. 

Študentke in študenti 2. letnikov se pripravljate 
na praktično izobraževanje, ki bo za vas odlična 
priložnost, da stkete stike z mentorji in 
delodajalci v podjetjih, se tam izkažete in si 
morda začrtate bodočo poslovno pot v teh 
podjetjih. Ponosni smo, da so delodajalci 
prepoznali naše študente in diplomante kot 
odlične zaposlene, saj se večajo povpraševanja 
za praktično izobraževanje in zaposlitev naših 
študentov in diplomantov  vseh treh programih.  
 
Odličen dogodek se je odvil 30. novembra 2023, 
svečana podelitev diplom 69 diplomantkam in 
diplomantom. Verjamem, da boste na eni od 
naslednjih podelitev prisotni tudi vi, z diplomo v 
roki in številnimi izzivi, ki vas bodo čakali na 
bodoči poslovni poti. 
 
Želim vam prijetne praznike, v letu 2024 pa naj se 
vam izpolnijo vse vaše želje. 

Ravnateljica 
mag. Janja Razgoršek

Študentski ustvarjalni svet 
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ERASMUS+

ERASMUS+ USPOSABLJANJE RAVNATELJICE JANJE RAZGORŠEK IN 
PREDAVATELJICE DORE NAJRAJTER NA SVEUČILŠČU V SPLITU, ODDELEK ZA 
STRUČNE STUDIJE 
 

 
 
Zadnji teden v mesecu oktobru 2023 sva se 
ravnateljica, mag. Janja Razgoršek in 
predavateljica Dora Najrajter, univ. dipl. prav., v 
okviru evropskega projekta Erasmus+ udeležili 
strokovnega usposabljanja na partnerski visoki 
šoli v Splitu, kjer izvajajo podobne izobraževalne 
programe, kot jih izvajamo mi v Slovenj Gradcu. 
Šlo je za utrjevanje dolgoletnega dobrega 
sodelovanja med obema šolama, za seznanjanje 
z aktivnostmi obeh šol na področju 
izobraževalnih pristopov in vsebin, za 
seznanjanje z dobrimi praksami na področju 
povezovanja šole in gospodarstva ter za 
dogovarjanje o morebitnih skupnih projektih. 
Obe udeleženki usposabljanja ocenjujeva, da 
obstajajo dobra izhodišča za nadaljnje 

sodelovanje in zato sva se dogovorili tudi za 
obisk splitskih predavateljev v naslednjem letu. V 
Sloveniji poteka prenova izobraževalnega 
programa Informatika, v katerega je aktivno 
vključena mag. Janja Razgoršek. Izobraževalni 
program Informatika izvaja tudi Sveučilišče v 
Splitu, zato je bilo usposabljanje še toliko bolj 
koristno. Kolikor je čas dopuščal, sva si 
predavateljici ogledali tudi mesto Split in okolico. 
Od vsega nama je najbolj ostal v spominu 
Skywalk Biokovo, ki je bil zgrajen pred nekaj leti 
kot stekleno sprehajališče 1.228 metrov nad 
morjem in nudi prekrasen pogled na morje in 
otoke. 
 

Dora Najrajter in Janja Razgoršek 
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ERASMUS+ MOBILNOST V KRAKOWU, september 2023 
 

 
V zadnjem tednu septembra 2023 sem obiskala 
Pedagoško univerzo v Krakowu na Poljskem. Cilji 
mobilnosti so bili: 
 seznaniti se z metodami poučevanja in dela 

na instituciji gostiteljici,  
 pridobiti informacije o sistemu zagotavljanja 

kakovosti na njihovi univerzi, 
 primerjati sistem izvajanja projektov 

Erasmus+ mobilnosti, 
 spoznati načine motiviranja študentov in 

načine promocije institucije v okolju ter 
 izmenjati izkušnje in primere dobrih praks s 

predavatelji institucije gostiteljice. 
 
Koordiniranje izvedbe mobilnosti na instituciji 
gostiteljici je prevzel dr. Artur Swiatek, ki sem ga 
spoznala že pred leti, saj je obiskal VSŠ SG v 
okviru Erasmus+ mobilnosti z namenom 
poučevanja. Ker je dr. Swiatek zaposlen na 
oddelku za angleške študije, sem se podrobneje 
seznanila z delom na Inštitutu za angleške 

študije. Sprejel me je dr. Mariusz Misztal, ki je 
odgovorna oseba na oddelku, poleg njega pa sta 
bili v izvedbo mojih aktivnosti na univerzi 
vključeni še dve predavateljici, dr. Werona Krol in 
dr. Sabina Novak. 
 
Ugotovila sem, da ima tudi institucija gostiteljica 
vzpostavljen sistem zagotavljanja kakovosti po 
standardu ISO 9001. Ker je univerza zelo velika, 
na njej se izobražuje približno 18000 študentov, 
je temu primerno komisij in odborov, ki delajo na 
kakovosti, več.  
 
Univerza spodbuja udeleževanje v projektih 
mobilnosti znotraj in zunaj EU, še zlasti zunaj EU, 
ker v tem vidi možnost za še večjo uveljavljenost 
institucije v prostoru. Z motivacijo študentov 
praviloma ni težav, saj si dijaki zaključnih 
letnikov prizadevajo, da bi bili sprejeti na 
Univerzo v Krakowu, interes je praviloma večji, 
kot je število razpoložljivih mest. 



 
Promocijski prijemi institucije gostiteljice so 
različni, od dneva odprtih vrat do organizacije 
dogodkov. Zelo zanimiv med takimi dogodki se 
mi je zdel dogodek »The Night of English 
Studies«, ki se tradicionalno dogaja v novembru. 
V primerjavi pristopov in dobrih praks sem 
ugotovila, da delovanje institucije gostiteljice 
temelji na prepričanju, da je študent odgovoren, 
zato je izpolnjevanje obveznosti  samoumevno. 
Obdobje pandemije je tudi pri njih dvignilo nivo 
uporabe IT tehnologije. Posledično so se odločili, 
da predavanja v veliki meri še vedno izvajajo na 
daljavo, vaje pa se izvajajo v predavalnicah.  

Izmenjava informacij na temo zastavljenih ciljev 
je bila izčrpna in na podlagi svoje mobilnosti bom 
lahko izvedla tudi nekaj izboljšav v metodah 
svojega dela na VSŠ SG. 
 
V prostem času sem si ogledala Krakow. Dr. Artur 
Swiatek je bil tako prijazen, da je prevzel vlogo 
vodiča po mestnih znamenitostih. Sama pa sem 
obiskala tudi muzejski kompleks Auschwitz ter 
muzejski rudnik soli Wieliczka. 
 

Karmen Grudnik, univ. dipl. ekon. 
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STROKOVNE EKSKURZIJE 

EKSKURZIJA V AVTOHIŠO ŠKORJANEC, D. O. O. 
 

 
Dne 16. 10. 2023 so si študentje 2. letnika, 

program Ekonomist, ogledali družbo Avtohiša 

Škorjanec, d. o. o., Levec 56 a, v Petrovčah. 

Direktor družbe, gospod Aleksander Škorjanec, 

jim je predstavil kratko zgodovino družbe in 

področje organiziranosti. Prodajalec, gospod 

Damir Hrepevniåk, pa jim je predstavil nabavno 

in prodajno logistiko s poudarkom na prodaji 

električnih avtomobilov. Lastnik družbe, gospod 

Alojz Škorjanec, pa je z njimi delil nekaj koristnih 

nasvetov za življenje, predvsem da morajo biti 

delovni in vztrajni na svoji poti. 

 

Dr. Anton Vorina
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STROKOVNA EKSKURZIJA V JAVNO PODJETJE KOCEROD, DRUŽBA ZA RAVNANJE Z 
ODPADKI, D. O. O. (KOROŠKI REGIJSKI CENTER ZA RAVNANJE Z ODPADKI) 
 

 

V okviru ur predmeta Nabava smo se v petek, 3. 

11. 2023, redni študenti drugega letnika 

programa Ekonomist odpravili na strokovno 

ekskurzijo v Javno podjetje Kocerod, družbo za 

ravnanje z odpadki, d. o. o. Pozdravil nas je 

gospod Samo Cokan, ki nam je zelo dobro 

predstavil, kako in s kakšnim namenom deluje 

podjetje Kocerod. Podjetje je bilo ustanovljeno v 

letu 2012, nahaja se v Mislinjski Dobravi (Mestna 

občina Slovenj Gradec). Njihova infrastruktura je 

sestavljena iz: upravne stavbe, kompostarne, 

sortirnice, vzdrževanja, demontaže, odlagališča 

in zbirnih centrov. Njihov glavni namen je 

zagotoviti evropsko primerljivo ravnanje z 

odpadki iz gospodinjstev in zaščititi okolje pred 

škodljivimi vplivi neustreznega odlaganja 

odpadkov ter tako izboljšati kakovost življenja 

občanov Koroške. Gospod Samo Cokan nam je 

tudi povedal, da dnevno predelajo 70 ton 

odpadkov, od tega 20-40 ton goriva, vsako gorivo 

morajo plačati (160 €), ker ni standardizirano. Kot 

zanimivost nam je tudi omenil, da se lionska 

baterija nikoli ne sprazni in da v roku dveh let 

lahko z uporabo umetne inteligence 

pričakujemo, da se bo vsak zabojnik za odpadke 

lahko odprl le s kartico lastnika tega zabojnika. 

Izvedeli smo bistvene informacije na podlagi 

primerov, kako ravnati z odpadki in predvsem, 

kako biti okolju prijazni. Ekskurzija nas 

ozavestila o tem, kako moramo pravilno ravnati z 

odpadki in prispevati k lepšemu in čistejšemu 

okolju. 
Natalija Polajšer, 2. letnik Ekonomist
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STROKOVNA EKSKURZIJA V KOK DR. FRANCA SUŠNIKA RAVNE NA KOROŠKEM 
 

 
 
 
Redni študenti 1. letnika programa Ekonomist 
smo to študijsko leto v okviru predmeta Trženja 
povezali teorijo s praktičnim primerom, zato smo 
24. oktobra 2023 obiskali Koroško osrednjo 
knjižnico dr. Franca Sušnika na Ravnah na 
Koroškem. V knjižnici smo izvedeli, na kakšne 
načine tržijo dogodke in kako pridobivajo 
udeležence dogodkov. Ogledali pa smo si tudi 
prostore knjižnice in gradu, Kuharjevo dvorano 
oziroma poročno dvorano, kjer smo dobili veliko 
informacij o zgodovini knjižnice. Nato smo videli 
osrednji razstavni prostor s pohištvom iz časa 
graščakov, kjer je še vedno originalna stara peč. 
Ogledali smo si še Suhodolčanovo sobo in 
Kotnikovo sobo še Prežihove zbirke ter njegovo 
posmrtno masko. Knjižnica ima urejen tudi 
poseben prostor, kjer lahko dobijo gradivo tisti, 
ki imajo težave z branjem. Študenti smo dobili 

tudi praktično nalogo, da  smo po skupinah iskali 
določeno strokovno literaturo s področja 
ekonomije. Na koncu smo si ogledali še arhiv ter 
kavarnico Eleonoro. Ekskurzija je bila zanimiva, 
saj smo študenti izvedli veliko novega. 
 

Tanja Škratek, 1. letnik Ekonomist
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STROKOVNA EKSKURZIJA V MERCATOR SLOVENJ GRADEC 
 

 
24. 11. 2023 smo v okviru predmeta Nabava redni 
študenti programa Ekonomist  obiskali podjetje 
Mercator Slovenj Gradec. Sprejela nas je vodja 
centra, gospa Edita Pajenk Rotovnik in 
predstavila podjetje Mercator. Povedala nam je, 
kako podjetje nabavlja izdelke, kakšne sisteme 
nabave imajo, koliko lahko sami odločajo o 
dobaviteljih. Spoznali smo problematiko glede 
zalog in izvedeli, kako izvajajo inventure. Izvedeli 

smo tudi, s kakšnimi težavami se srečujejo pri 
delu, npr. odpisi blaga, tatvine. Po zanimivem in 
predvsem poučnem pogovoru smo se odpravili v 
trgovino, kjer smo si pogledali različne oddelke in 
praktično spoznali, kako zalagajo police po 
planogramih in kakšno vlogo imajo pri tem tudi 
dobavitelji.  

Mineja Pinter, 2. letnik Ekonomist 
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STROKOVNA EKSKURZIJA V PODJETNIŠKI CENTER SLOVENJ GRADEC 
 

 
Dne 21. 11. 2023 smo skupaj s predavateljico pri 
predmetu Trženje, gospo Sonjo Smolar, obiskali 
Podjetniški center Slovenj Gradec. Tam so nas 
toplo sprejeli.  
 
Gospod Primož, svetovalec, nam je najprej 
povedal, da center ponuja celovite podporne 
storitve za podjetnike in podjetja na enem 
mestu. To pomeni, da ponujajo informiranje in 
osnovno svetovanje ob ustanovitvi, zagonu in 
razvoju podjetja, urediš lahko tudi registracijske 
postopke, na voljo imajo tudi izobraževanja in 
usposabljanja za pridobitev podjetniških znanj in 
veščin. Poleg tega spodbujajo podjetnosti in 
ustvarjalnosti pri mladih, torej ponujajo 
podjetniške krožke in delavnice. Pri njih dobiš 
tudi pomoč pri iskanju in pridobivanju virov 
financiranja.  Izvedeli pa smo tudi, da delajo na 
državnem projektu, ki se imenuje SPOT 
(Slovenska poslovna točka). 
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Nato nam je direktorica, gospa Eva Štraser, 
pripovedovala o njenih začetkih, študentskih 
letih, kako jih je preživljala in od kod je črpala 
ideje. Povedala nam je, da je vedno iskala 
dogodivščine in nove avanture, da je rada 
potovala in se pri tem veliko novega naučila. 
Skupaj smo naredili vajo, kjer smo na list papirja 
napisali na sredino svoje ime, okoli pa smo  
napisali kaj radi počnemo v prostem času, kaj 
nas zanima, kakšen je naš cilj čez 3 mesece, 
katera je naša top služba in kakšno »supermoč« 
imamo. Povedala pa nam je tudi o svojem 
podjetju Evegreen, kjer je zaposlenih 11 ljudi. 
Podjetje se ukvarja z izdelavo izdelkov iz 
razgradljivih materialov, kot so: bioplastika, 
kavna usedlina, pšenični otrobi… Iz teh 
materialov izdelujejo lončke za kavo, krožnike, ki 
jih lahko pojemo, lončke, kjer lahko posadimo 
razne sadike… Njim je najbolj pomembna 
funkcionalnost izdelkov. Pojasnila nam je, da je 
za podjetje zelo pomemben marketing, torej, da 
najdeš ljudi, ki jih to zanima, da znaš predstaviti 
svoje podjetje tudi drugim korporacijam.  

Za zaključek smo si ogledali stavbo, kjer je v 
prvem nadstropju podjetje Troja, v drugem je 
Fakulteta za tehnologijo polimerov, v tretjem pa 
MPIK Mrežno podjetniški inkubator Koroška 
Slovenj Gradec.  
 

Silvija Vocovnik, 1. letnik Ekonomist 
 

OBJAVA NA FB PODJETNIŠKEGA CENTRA 
SLOVENJ GRADEC 
Danes so nas obiskali študenti Višje strokovne 
šole, študijskega programa Ekonomist.  
Skozi interaktivno delavnico, ki sva jo vodila Eva in 
Primož, smo skupaj raziskovali poti do uspeha in 
razvijali svoje potenciale. Študentje so se odlično 
spoprijeli z izzivi spoznavanja svojega sistema in 
postavljanja ciljev, ki bodo oblikovali njihovo 
prihodnost.  
Prav navdihujoče pa je videti, da ima velik del 
študentov že jasno vizijo svoje poti in da tudi ve, 
kako jo uresničiti! 

Eva Štraser 
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MEDNARODNA KONFERENCA ITEMA 2023 
 

26. 10. 2023 sem udeležil mednarodne 
konference ITEMA 2023 (https://www.itema-
conference.com/), ki jo je organiziralo društvo 
Udekom (www.udekom.org.rs/home.html). 
 
Na hibridni konferenci je predstavilo svoje 
raziskave preko 60 raziskovalcev iz 26 držav. 
Sam v soavtorstvu z Nikolino Vrcelj predstavil 
članek z naslovom What defines modern 
leadership? An analysis based on literature from 
2021-2023. 
 
Glavna tema konference je bila uporaba 
sodobnih tehnologij in umetne inteligence in še 
posebej spodbujanje družbeno odgovornega 
poslovanja. 

dr. Anton Vorina
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DOGAJALO SE JE 

PODELITEV DIPLOM VIŠJE STROKOVNE ŠOLE SLOVENJ GRADEC 
 

 
Višja strokovna šola Slovenj Gradec se že vse od 
svojega začetka leta 2000 trudi sodelovati z 
gospodarstvom ter ožjim in širšim okoljem 
Koroške in Savinjsko-Šaleške regije. Za 20-letno 
uspešno delovanje je prejela tudi priznanje 
Skupnosti višjih strokovnih šol Republike 
Slovenije. Tako so nastali številni zanimivi in 
pomembni projekti in se stkale dobre vezi z 
gospodarstvom, ki jih še poglabljamo z 
vsakoletnimi, praktično naravnanimi 
strokovnimi ekskurzijami. Vsi naši diplomanti so 
zelo dobro zaposljivi zaradi teoretičnega znanja, 
ki ga pridobijo v času izobraževanja, in tudi 
zaradi praktičnih izkušenj, ki jim jih da 
vsakoletno 10-tedensko praktično 
izobraževanje.  
 
Podelitev diplom študentkam in študentom, ki so 
zaključili izobraževanje v Višji strokovni šoli v 
Slovenj Gradcu, je priznanje najuspešnejšim. 30. 
11. 2023 se je generacijam, ki so uspešno 
zaključile študij in se zapisale v kroniko Višje 
strokovne šole v Slovenj Gradcu, pridružilo 48 
novih diplomantk in diplomantov programov 
Ekonomist in Poslovni sekretar, ter 21 

diplomantk in diplomantov programa 
Informatika. 
 
Vsem diplomantkam in diplomantom iskreno 
čestitamo. Še posebej pa bi radi predstavili tiste, 
ki so v prizadevanjih po višji izobrazbi našli toliko 
motivacije in izzivov, da so posegli po najvišjih 
ocenah – tako med študijem kot pri diplomskem 
izpitu. To sta: Danilo Pušnik pri rednih študentih 
ter Nina Hrapić pri izrednih študentih, ki je tudi 
prva študentka, ki je dosegla oceno odlično (10) 
pri vseh predmetih. 
 
Zbrane diplomantke in diplomante, 
predavateljski zbor in ostale prisotne so 
pozdravili: ravnateljica VSŠSG, mag. Janja 
Razgoršek, direktorica ŠCSG, mag. Gabrijela 
Kotnik, in podžupanja MO SG, Martina Šisernik. V 
imenu študentov je zbrane nagovoril Miha Naglič. 
 
Za glasbeno popestritev pa je poskrbela 
glasbenica in producentka Dunja Vrhovnik. 

 
Milena Štrovs Gagič 
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ŠPORTNE IGRE VIŠJE STROKOVNE ŠOLE SLOVENJ GRADEC 
 

 
Tudi v letošnjem študijskem letu so potekale 
športne igre med študenti naše šole ter študenti 
in dijaki ostalih višjih in srednjih šol. V četrtek, 7. 
12. 2023, so se v desetih tekmah v odbojki 
pomerile naslednje ekipe:  
 2 ekipi študentov Višje strokovne šole Slovenj 

Gradec, 
 ekipa študentov Višje strokovne šole Ravne 

na Koroškem,  
 ekipa študentov Višje strokovne šole Velenje, 
 ekipa dijakov Srednje šole Ravne, 
 ekipa dijakov Srednje šole Slovenj Gradec in 

Muta, 
 ekipa dijakov Gimnazije Slovenj Gradec in 
 ekipa dijakov Srednje zdravstvene šole.  
 
Po napetih tekmah so slavili dijaki Srednje šole 
Ravne, takoj za njimi so se uvrstili študenti Višje 
strokovne šole Velenje, 3. mesto pa so zasedli 
dijaki Srednje šole Slovenj Gradec in Muta.  
 
Ostali študenti pa so lahko, poleg navijanja, 
rekreativno igrali tudi namizni tenis.  

Tekme je ves čas spremljalo veliko število 
študentov, dijakov in ostalih navijačev. Vsi 
udeleženci so ponovno pričarali odlično vzdušje. 
Zmagovalcem in tudi vsem ostalim iskreno 
čestitamo za borbenost in požrtvovalnost na 
igrišču. 

Lidija Ajtnik, prof. 
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KAKOVOST MALO DRUGAČE 
 
Najbrž se vsi strinjamo, da so medsebojni odnosi 
na vseh sferah in ravneh zelo pomembni za vse. 
Kot predsednica Komisije za spremljanje in 
zagotavljanje kakovosti sem zelo vesela, da 
lahko opišem kot primer dobre prakse dogodek, 
ki govori o prijaznih odnosih med nami in mi je 
polepšal dan. Par dni nazaj me je na moji, recimo 
ustvarjalno (ne)pospravljeni delovni mizi, v 
kabinetu, pričakalo presenečenje. Čakal me je 
zanimiv nov lonček, napolnjen z mojimi pisali in 
pripomočki ter prijaznim sporočilcem. 
 
Zakaj nov lonček? Zato, ker je nekdo opazil, da 
sem za pisala uporabljala star, neugleden lonček. 
Pa starost in videz lončka še ne bi bila problem, 
jasno je bilo videti, da je pisal preveč in da je 
lonček premajhen. In če si lonček po nesreči zadel ali premaknil mizo, so se pisala seveda v 

trenutku razsula po mizi in še kje … 
 
Pa je prijazna gospa Metka, ki sicer skrbi, da so 
naši prostori čisti in urejeni, zadevo vzela v svoje 
roke. Priskrbela je večji lonček in pisala 
prestavila ter mi napisala sporočilce. Naj še 
dodam, da so prijaznost gospe Metke opazili tudi 
drugi sodelavci, saj ima vedno na zalogi lepo 
besedo za vsakogar in se ves čas trudi, da naši 
prostori niso samo urejeni in čisti, ampak jih zna 
polepšati z drobnimi dodatki/pozornostmi. 
 
Gospa Metka, še enkrat HVALA, prijetno je biti v 
delovnem okolju s takimi sodelavci. 
 

Karmen Grudnik 

 


